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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 92.§ 2. és
3. pontja szerinti feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez,

,,Hogyan kerülhettek rákkeltőgyógyszerek Magyarországra?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!
Magyarországon a két vezető halálokot a szív-és érrendszeri, illetve a daganatos betegségek
jelentik. Ezért különösen döbbenetes, hogy a legismertebb vérnyomáscsökkentő
gyógyszerekbe rákkeltő anyagok kerültek. A veszélyes gyógyszerek ügyében annyit már
tudunk, hogy 200 ezer magyar szedett szennyezett, rákkeltő vérnyomáscsökkentőt. Amit
azonban még mindig nem tudunk az az, hogy ez hogyan fordulhatott elő?
Mindez ismét csak azt jelzi, hogy az egészségügyben súlyos gondok vannak.
Az, hogy mérgező gyógyszerek kerülhettek Magyarországra alapvetően megingatja a
társadalom hitét a gyógyszer-ellenőrzési, gyógyszerbiztonsági rendszerünkben, ezért
mindannyiunk érdekében egy alapos felülvizsgálatra van szükség azért, hogy még egyszer
egy ilyen eset ne fordulhasson elő.
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

• Hogyan kerülhettek veszélyes gyógyszerek a patikákba?
• Miért nem működött a minőség-ellenőrzés?
• Mennyire súlyos következményei lesznek a gyógyszerek szedésének?
• Hogyan fognak gondoskodni az érintett 200 ezer emberről?
• Ki a felelős azért, hogy ez megtörténhetett?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018.július 10.
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